
 
Sivistys- ja kulttuurilautakunnan taidehankintatyöryhmän nimeäminen 
 
Sivistys- ja kulttuurilautakunta 24.01.2023 § 7    
1158/12.03.00/2023    
 

Mänttä-Vilppulan kaupungin vuosittain hyväksytyn talousarvion 
investointeihin liittyvä taidehankintamääräraha kuuluu sivistys- ja 
kulttuurilautakunnan päätösten alaisuuteen 1.1.2023 alkaen.  
 
Taidehankintatyöryhmän tehtävänä on valmistella esitykset sivistys- ja 
kulttuurilautakunnalle vuosittaisten taidehankintojen määrärahojen käytöstä 
ja kohteista huomioiden investointisuunnitelmien tarkennukset.  
 
Kaupunginhallitus on nimennyt (kh 19.6.2017 § 206) 
taidehankintatoimikunnan 31.12.2017 saakka, johon on kuulunut 
kaksi edustajaa kaupunginhallituksesta, kaupunginjohtaja, kulttuurijohtaja, 
kaupunginarkkitehti ja asiantuntijajäsen. 
 
Kulttuuri- ja hyvivointilautakunta on nimennyt (kultt.- ja hyv. ltk 23.05.2018 
§ 23) taidehankintatyöryhmän 31.5.2021 saakka, johon on kuulunut 
lautakunnan puheenjohtaja (pj), lautakunnan kaupunginhallituksen 
edustaja, viranhaltijajäseninä kaupunginarkkitehti ja kulttuurijohtaja (vpj), 
toimistosihteeri (siht.) ja nuorisovaltuuston puheenjohtaja sekä tarvittaessa 
erikseen kutsuttu taideasiantuntija.  
 
Kulttuuri- ja hyvinvointilautakunta on (kultt.- ja hyv. ltk 02.09.2020 § 33) 
kokouksessaan tarkentanut työryhmän jäsenyyksiä siten, että 
kaupunginarkkitehdin tilalle on valittu kaupunkisuunnittelupäällikkö.  
 
Taidehankintatyöryhmää ei ole nimetty vuodelle 2022, jolloin ei myöskään 
uusia taideinvestointihankkeita tehty. 

 
Valmistelu ja lisätiedot: 
kulttuuripäällikkö Antti Korkka 
antti.korkka@taidekaupunki.fi, p. 044 4288 210 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Juhani Tolonen 
 

Päätösesitys Sivistys- ja kulttuurilautakunta päättää nimetä taidehankintatyöryhmän 
ajalle 1.1.2023 - 31.5.2025 ja nimetä työryhmän jäseniksi lautakunnan 
puheenjohtajan, lautakunnan kaupunginhallituksen edustajan, 
kulttuuripäällikön, kaupunkisuunnittelupäällikön, nuorisovaltuuston 
puheenjohtajan ja tarvittaessa erikseen kutsutun taideasiantuntijan. 
 
Asian käsittely kokouksessa: 
Kokouksessa kuultiin kulttuuripäällikkö Antti Korkkaa. Puheenjohtajan 
avattua keskustelun, jäsen Jari Mäkinen ehdotti, että koko 
taidehankintatyöryhmän perustamisesta luovutaan talouden 
tasapainottamisen ja säästön vuoksi. Ehdotus ei saanut kannatusta.  
 

Päätös Päätösesitys hyväksyttiin yksimielisesti. 


